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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Miljøministeren

5. februar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 209

Vil ministeren oplyse, om man på en ejendom godkendt til 155,4 dyreenheder, 

udspecificeret til 100 årskøer og 110 hundyropdræt, kan have 145 malkekøer, 

således at hvis der i CHR er registreret 145 malkekøer og 117 kvier på 

bedriften, og kvierne fjernes, vil det være i overensstemmelse med reglerne 

om miljøgodkendelse m.v. af husdyrbrug , og vil kommunen i givet fald kunne 

give en sådan tidsbegrænset tilladelse?

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. februar 2009.

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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